
Het LNV heeft verplicht gesteld dat het pluimvee in de stal moet blijven in verband met 
vogelpestbesmettingsgevaar (ophokplicht). De EU is hier nog niet echt van overtuigd dat dit 
noodzakelijk is. Naar wie moet officieel de biologische sector luisteren. De biologische normen 
komen weg bij de EU uit Brussel. Op dit moment wordt er geluisterd naar het LNV, maar is dit 
terecht? 

Antwoord : 
Indien er een veterinaire noodzaak is kan een EU-land een maatregel als een ophokplicht nemen. 
Deze maatregel moet ter goedkeuring worden voorgelegd aan de EU. Dit proces is in gang gezet. De 
eerste signalen vanuit de EU wijzen erop dat Nederland goedkeuring krijgt voor de ophokplicht. De 
kans op goedkeuring is groter geworden nu Duitsland en Belgie vergelijkbare maatregelen nemen. 
Het is echter mogelijk dat de EU het verzoek van Nederland afkeurt. 

Deze vraag is beantwoord op: 6-9-2005  

 


